
I 2013 uttalte byutviklingsbyråd Bård Folke Fredriksen til Akers avis 
Groruddalen: 
 

»Oslo Elveforum har vært en svært viktig pådriver, siden de har 
minnet oss på hvilke ressurser som ligger i den blågrønne 
strukturen. Nå bruker vi de åtte største elvene i Oslo som aktiv del 
av byutviklingen, og det er Oslo Elveforums fortjeneste». 

 
Oslo Elveforum og Bærum Elveforum tar mål av seg til å være 
vaktbikkje og drive med skyggeforvaltning i saker som angår 
vassdragene våre. 
 
Stikkord: Lokal forankring – medvirkning – innflytelse – kompetanse 
 

Det er dette seminaret dreier seg om:  
 

Idéelle organisasjoner og lokal medvirkning – 
muligheter og hindringer 

 

Vassdragsforvaltning og lokal medvirkning 
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